



Slim Wireless Multi-Device

Keyboard

ITEM: 53413



Compatible with Computers, Tablets and Smartphones.

USER MANUAL

ENGLISH

Thank you for purchasing the CJ Tech Slim Wireless Multi-Device Keyboard

Use this wireless keyboard to type on any Bluetooth® enabled device. It is compatible with Windows, Android and Mac computers, tablets and mobile devices so you can type with ease and efficiency. The Bluetooth® function let you connect up to 3 devices at a time. The built-in cradle holds your phone or tablet at the perfect angle so you can see what you're typing. This keyboard makes a great addition to any home office or workplace.

Pairing the CJ Tech Slim Wireless Multi-Device Keyboard

Note you can pair up to 3 Bluetooth® devices to this keyboard. The 1st Bluetooth® device paired will default to FN+1, the second device paired will default to FN+2 and the third device paired will default to FN+3

- 1) Turn the keyboard ON with the power switch located near the top right-hand side of the keyboard.
- 2) If you are connecting only one Bluetooth® device press FN+C to open Bluetooth mode, search for the pairing name "**CJ Tech Keyboard**" on your device and pair it.
- 3) If you are connecting more than one Bluetooth device follow these steps. To pair a 1st device to the keyboard, Press the FN + 1 and the same 3 lights will flash. Then press FN + C and a blue light will continuously flash. Find the pairing name "**CJ Tech Keyboard**" on your device to pair the 1st devices to the Keyboard.
- 4) Make sure the Bluetooth® is turned ON, on your device and search and find the pairing name "**CJ Tech Keyboard**".
- 5) You are now paired to your device and can start using the CJ Tech Bluetooth® Keyboard.
- 6) To pair a 2nd device to the keyboard, Press the FN + 2 and the same 3 lights will flash. Then press FN + C and a blue light will continuously flash. Find the pairing name on your device to pair the 2nd devices to the Keyboard.
- 7) Press the FN + 3, the third Bluetooth channel will open and connect to the 3rd Bluetooth® device. Then Press FN + C and a blue light will continuously flash. Find the pairing name on your device to pair the 3rd devices to the Keyboard.
- 8) You can then toggle between the 3 devices you have paired to this keyboard. Select FN + 1 or FN + 2 or FN + 3 and the 3 lights on the keyboard will flash. Once the lights flash this means the device you have selected will be paired with the keyboard. Note once you pair a device to the keyboard it will save it so you don't need to go through the pairing again.

System requirements

- Supports MAC, Android, Windows 10 / 8 / 2000 / XP / Vista

Specification

- Bluetooth 3.0
- 78 Keys
- Ergonomic Design
- Built-in cradle holds mobile devices or tablets at an angle for easy reading while you type
- Connects up to 3 devices at one time: Easy-Switch dial that lets you move between up to 3 connected devices at a time
- Up to 10 meters working distance
- Compatible with Windows, Android and IOS
- Rechargeable 180 mAh battery

The Bluetooth® word mark and logos are registered trademarks owned by the Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by CJ Global is use under license. Other Trademarks and trade names are those of their respective owners.

CJ TECH is distributed by **CJ Global Inc.**
All rights reserved. 2010 Maple Ave Fair Lawn NJ 07410



Clavier Sans Fil Ultra Mince Multi-Périphériques

ITEM: 53413



Compatible avec les Ordinateurs, les Tablettes et les Smartphones.

MANUEL D'UTILISATION

FRANÇAIS

Merci d'avoir acheté le Clavier Sans Fil Ultra Mince Multi-périphériques CJ Tech

Utilisez ce clavier sans fil pour taper sur n'importe quel appareil compatible Bluetooth®. Il est compatible avec les ordinateurs, tablettes et appareils mobiles Windows, Android et Mac afin que vous puissiez taper avec facilité et efficacité. La fonction Bluetooth® vous permet de connecter jusqu'à 3 appareils à la fois. Le support intégré maintient votre téléphone ou votre tablette à l'angle parfait pour que vous puissiez voir ce que vous tapez. Ce clavier est un excellent ajout à tout bureau à domicile ou lieu de travail.

Couplage du Clavier Sans Fil Ultra Mince Multi-périphériques CJ Tech

Notez que vous pouvez coupler jusqu'à 3 périphériques Bluetooth® à ce clavier. Le 1er dispositif Bluetooth® couplé sera par défaut FN + 1, le second dispositif couplé sera par défaut FN + 2 et le troisième dispositif couplé sera par défaut FN + 3.

- 1) Allumez le clavier avec l'interrupteur d'alimentation situé près du côté supérieur droit du clavier.
- 2) Si vous ne connectez qu'un seul appareil Bluetooth®, appuyez sur FN + C pour ouvrir le mode Bluetooth®, recherchez le nom de couplage "**CJ Tech Keyboard**" sur votre appareil et associez-le.
- 3) Si vous connectez plus d'un appareil Bluetooth®, procédez comme suit. Pour coupler un 1er appareil au clavier, appuyez sur FN + 1 et les 3 mêmes voyants clignoteront. Appuyez ensuite sur FN + C et une lumière bleue clignotera en continu. Recherchez le nom d'appariement "**CJ Tech Keyboard**" sur votre appareil pour associer le 1er appareil au clavier.
- 4) Assurez-vous que le Bluetooth® est activé sur votre appareil et recherchez le nom de couplage "**CJ Tech Keyboard**".
- 5) Vous êtes maintenant couplé à votre appareil et pouvez commencer à utiliser le clavier Bluetooth® CJ Tech.
- 6) Pour coupler un 2ème appareil au clavier, appuyez sur la touche FN + 2 et les 3 mêmes voyants clignoteront. Appuyez ensuite sur FN + C et une lumière bleue clignotera en continu. Recherchez le nom d'appariement sur votre appareil pour associer les 2èmes appareils au clavier.
- 7) Appuyez sur FN + 3, le troisième canal Bluetooth® s'ouvrira et se connectera au 3e appareil Bluetooth®. Appuyez ensuite sur FN + C et une lumière bleue clignotera en continu. Trouver le nom d'appariement sur votre appareil pour coupler le 3ème appareil au clavier.

- 8) Vous pouvez ensuite basculer entre les 3 appareils que vous avez couplés à ce clavier. Sélectionnez FN + 1 ou FN + 2 ou FN + 3 et les 3 voyants du clavier clignoteront. Une fois que les voyants clignotent, cela signifie que l'appareil que vous avez sélectionné sera associé au clavier. Notez qu'une fois que vous associez un appareil au clavier, il l'enregistre afin que vous n'ayez pas besoin de refaire l'appairage.

Configuration requise

- Prise en charge de MAC, Android, Windows 10 / 8 / 2000 / XP / Vista

Spécifications

- Bluetooth 3.0.
- 78 Touches.
- Design ergonomique.
- Le support intégré maintient les appareils mobiles ou les tablettes à un angle parfait pour une lecture facile pendant que vous tapez.
- Connecte jusqu'à 3 appareils à la fois: molette Easy-Switch qui vous permet de vous déplacer entre les 3 appareils connectés à la fois.
- Jusqu'à 10 mètres de distance de travail
- Compatible avec Windows, Android et IOS
- Batterie rechargeable 180 mAh

CJ TECH is distributed by **CJ Global Inc.**
All rights reserved. 2010 Maple Ave Fair Lawn NJ 07410